
Generalforsamling 2020 

 

1. Velkomst ved Christian Schulz 
 

2. Valg af dirigent: Jørgen Popp Petersen 
 

3. Valg af stemmetællere: Pia Aagaard Hansen og Merethe Lerche 
 

4. Valg af referent: Bente Jensen Ovesen 
 

5. Formandsberetning: Nye julelys til juletræet og Justus Erichsens julestjerne har fået ny kæde og er 

blevet sat op i toppen af siloerne på kornfirmaet, og bliver siddende.  Pizza- og projektmøde: 2 er 
afholdt. Formålet med grupperne skal revurderes. Del af formålet med grupperne var at få nye folk 
aktiveret, men det har vist sig, at de, der dukkede op, også er aktive i andre sammenhænge. Måske 
skal der etableres små laug i stedet for, som f.eks. Storkelauget, der står for at holde storkereden 
ved lige uden indblanding fra borgerforeningens bestyrelse. Et eksempel er julebanko, der blev 
afviklet fint. Erhvervsgruppen har arbejdet med den tyske skole, og undersøgt om den kunne købes 
og bruges som f.eks. Tilflytterhus. 
 
Foredraget om flystyrt under 2. Verdenskrig ved Frede Gotthardsen. 
 
Der har været 2 arbejdsdage, hvor bl.a. bænke er blevet fornyet og dræn er lagt i Alléen.  
 
Datoer for arrangementer i løbet af 2020 at bide mærke i 
 
2. April: Borgerforeningen har 50-års jubilæum. Det markeres 4. April 
 
19. April: Arbejdsdag 
 
Datoer i anledning af 100-året for genforeningen, hvor mange foreninger og skolen samarbejder om 
at lave arrangementer: 
 
- 14. Maj: Skolearrangement i Mindelunden 
- 17. Maj: Friluftsgudstjeneste samt sønderjysk kaffebord 
- 1. September: Siegfried Matlok i forsamlingshuset 
 
Efter formandens beretning var der generel diskussion om brugen af den tyske skole. 
 

6. Regnskab gennemgået. Bidrag fra Tønder Kommune til vedligehold af grønne områder (“Park og 
vej”), indtægten skal stå under dette punkt i stedet for under “Bidrag fra kommunen” i regnskabet for 
2020. 
 

7. Valg 
7.1: Christian Schulz, Bente Jensen Ovesen og Niels Vase blev genvalgt 
7.2: Valg af 2 suppleanter: Karina Nissen og Bent Jensen blev valgt 
7.3: Valg af 1 revisor: Ketty Jacobsen 
 

8. Indkomne forslag: Ingen. 
 

9. Evt.  
Hjertestarter: Vi har et abonnement med et firma, der står for vedligehold af hjertestarteren. Desuden 
opfølgning på forslag om oprettelse af et hjerteløberkorps i Øster Højst. 
Brug og vedligehold af Carl Mahlers skov blev vendt. 


